

—Soumises deux lettres de la "Commercial Agency of Canada" et de la "British Canadian Traders Association," en rapport avec des réclames et des publications concernant Montréal.

Résolu: D'autoriser le greffier à leur donner les renseignements demandés.

Ajournement.

L.-O. DAVID,
Secrétaire.

COMMISSION DE L'INCINERATION

Compte rendu de l'assemblée du 10 mars
(assemblée ajournée)

Sont présents: MM. les échevins Lavallée, président, Turner, Lemay, Ricard et Duquette.

—Soumise et lue une opinion des avocats de la Ville, disant que le contrat entre la Ville et M. Louis LeBrun, pour l'enlèvement du papier de rebut, ayant été annulé par le Conseil, la créance de la Ville est éteinte avec ledit contrat.

Résolu: De donner instruction au secrétaire de transmettre une copie de cette opinion au trésorier de la Ville.

—A la suggestion du surintendant, il est

Résolu: De placer les employés surnuméraires suivants, sur la liste des employés réguliers, pour les récompenser de leur assiduité au travail: Pierre Nadon, Etienne Gagnon, Jos. Regimbal, Joseph Gélinas, Cléophas Aubry, Joseph Héroux, François Racette et Joseph Brousseau.

—Le surintendant fait rapport:

1. Que M. Joseph Bisailon a été payé pour le temps qu'il a perdu pour accident arrivé sur son service et sans sa faute.

2. Qu'il a fait déverser des cendres sur la rue Dorion au sud de la rue Sherbrooke suivant le désir exprimé de la Commission.

3. Que les noms de MM. Honoré Allard et Joseph Giroux ont été inscrits sur la liste des hommes de réserve, tel qu'ordonné par la Commission.

4. Qu'il a fait réparer une porte qui avait été brisée par des employés du département au No 1 ruelle Taillefer, sans faute de leur part.

5. Qu'il a fait réparer deux hangars endommagés par les voitures du département dans les mêmes circonstances.

6. Que certains citoyens se sont plaint que l'entrepreneur de l'enlèvement des charognes retardait quelquefois trop longtemps pour faire l'enlèvement des charognes.

7. Qu'il a essayé des machines à casser et broyer la glace dans les ruelles, et que ces machines, dans son opinion, donneront satisfaction.

Ajournement.

JULES CREPEAU,
Secrétaire.

COMMISSION DE LA VOIRIE

Compte rendu de l'assemblée du 13 mars

Sont présents: MM. les échevins Larivière, président, N. Lapointe, Turner, Gallery, Ames, Bastien et Leclaire.

DELEGATIONS

—M. John Galt, I.C., représentant le gouvernement fédéral, comparait devant la Commission pour appuyer sa demande d'installation d'un système de tubes pneumatiques pour le service postal, entre le bureau des Postes principal et la succursale de la gare Bonaventure.

Après mûres délibérations, il est

Résolu: Qu'un rapport soit fait au Conseil recommandant que permission soit accordée au gouvernement fédéral d'ins-

—Submitted two letters from the Commercial Agency of Canada, and the British Canadian Traders Association, concerning advertisements and publications regarding Montreal.

Resolved: To authorize the City Clerk to give the required information.

Adjourned.

L. O. DAVID,
Secretary.

INCINERATION COMMITTEE

Report of Adjourned Meeting, held the 10th of March.

Present: Ald. Lavallée, chairman, Turner, Lemay, Ricard and Duquette.

—Submitted and read, from the City Attorneys, an opinion, saying that the contract between the City and Mr. Louis Lebrun, for the removal of waste-paper being cancelled by Council, the City's claim was, *ipso facto*, annulled.

Resolved: That instructions be given to the secretary to transmit to the City Treasurer a copy of said opinion.

At the superintendent's suggestion, it was

Resolved: To place the following temporary employees on the permanent list, to reward them for their faithfulness: Pierre Nadon, Etienne Gagnon, Jos. Regimbal, Joseph Gélinas, Cléophas Aubry, Joseph Héroux, François Racette and Joseph Brousseau.

The superintendent made the following reports:

1. That Mr. Joseph Bisailon had been paid for time lost through an accident occurring while on duty, and which was not his fault.

2. That he had ashes placed on Dorion street, at the south corner of Sherbrooke street, according to the Committee's expressed desire.

3. That the names of Mr. Honoré Allard and Joseph Giroux have been inscribed on the list of reserves as ordered by the Committee.

4. That he had a door repaired which had been broken by the department's employees at No. 1 Taillefer lane, and which was not their fault.

5. That he had two sheds repaired, which had been damaged by the department's vehicles.

6. That some citizens have complained, that the contractor removing dead animals, sometimes delays too long in removing same.

7. That he had tested machines to break and crush ice in the lanes and that said machines, in his opinion, would give satisfaction.

Adjourned.

JULES CREPEAU,
Secretary.

ROAD COMMITTEE

Report of Adjourned Meeting, held the 13th of March.

Present: Ald. Larivière, chairman, Turner, Gallery, N. Lapointe, Ames, Bastien and Leclaire.

DELEGATIONS.

—Mr. John Galt, C.E., on behalf of the Federal Government, appeared before the Committee in support of the application for permission to install a system of pneumatic tubes for postal service between the main post office and the branch at Bonaventure station.

After mature deliberation, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that permission be granted to the Federal Government